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1.  Gjennomgang av Planleggingsgruppens arbeidsform og rutiner  

 
Planleggingsgruppen har fungert i sin nåværende form i nesten 2 år. Daglig leder 
ønsket synspunkter fra gruppen på arbeidsform og rutiner. Gruppen hadde fått 
tilsendt et notat inneholdende konstituering, formål og arbeidsform, vedtatt på det 
siste møtet i Arbeidsgruppen juni 2009. 
 
Det ble bestemt at institusjonene bes å sende inn saker 3 uker før møte. Mail om 
saker sendes til kontaktlisten slik at alle institusjoner får anledning til å sende inn 
saker. 
Innkalling og møtepapirer sendes deretter til Planleggingsgruppen 2 uker før fastsatt 
møtedato. 
 
Kontaktpersonene må informeres om at svar på tema som blir tatt opp på 
Diskusjonsforumet, må sendes via Diskusjonsforumet slik at alle får tilgang til 
svaret. Det har vært en tendens til at folk har sendt svar pr. mail, og kun til personen 
som har stilt spørsmålet. 
 
Når det gjelder innlegg til Brukerforum og Kontaktforum, bes disse sendt inn noen 
dager i forveien. Dette for at USIT skal få anledning til å gjennomgå disse samt 
hindre tidsbruk før presentasjonen. 
Kontaktforum bør få tilsendt temapapirene i forveien slik at de kan forberede seg. 
Det er ønskelig å involvere de nye institusjonene i større grad enn hittil. Mer dialog 
ønskes. 
 
Det foreslås at vi på Brukerforumet kan organiserer diskusjonsgrupper  slik at 
institusjoner som har samme type utdanning kan diskutere sammen. Saker som 
diskuteres der kan deretter videresendes til ekspertgruppene. 
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